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RECENT TRANSLATION CLIENT LIST

Auffy Yacht

Bakery Bliss

Meiqiao Sports

Milli Coffee

Hainan Coffeemasters

Australia Coffeemasters

Hanjiangting Korean Food

Yiyi Advertising

Hainan Provincial Office of Foreign and Overseas Chinese Affairs

Hainan International Tourism Island Marketing Department
HAIKOU TV “天堂海南”

Program Host (Oct 2009, Jan 2010)

This program introduces Hainan’s tourism areas as seen by a foreigner.  It is intended for the Chinese television viewing public and is broadcast on Hainan TV.
TOUR OF HAINAN 2009


(October 2009 – November 2009)


Pre-Race Services Department

Proofread official English documents and did the galley proofs for the Technical Guide.

SEA TURTLES 911


(August 2009 – Present)


Programs Director and Fund-raising Coordinator

Responsible for program development and fund-raising for a small sea-turtle rescue and rehabilitation program located in Sanya, Hainan.  
2009 IRONMAN CHINA 
(April 2009)

Information Desk

During race week was in charge of a staff of four providing information services for 700 athletes and nearly 2,000 race associated friends, family, staff, media and volunteers.  On race day worked with six interns at the finish line answering questions and directing people.  Light interpretation duties included a press conference at the finish line.
TOUR OF HAINAN 2008

(September 2008 – November 2008)


Pre-Race Services Department


Performed tasks such as proofreading of all English documents (including invitation letters for teams and officials) so as to prepare for the race.  Was one of three people interacting with the teams, officials and foreign members of the press.


Secretariat
Provided other translators with relevant technical jargon necessary for their jobs.  Distributed daily results to teams.  Emailed daily results to media and the UCI.  Maintained information board.  Translated communiqués, bulletins, and weather reports from Chinese to English.
CHINA NEURAL STEM CELL THERAPY CENTER 
(August 2008 – January 2009)

Translation and creation of new English language website, also arranged for Google AdWords and other overseas services on the website.
2008 IRONMAN CHINA 
(February 2008 - April 2008)

Administrative Manager

Was one of the core staff organizing the inaugural Ironman China triathlon.  Responsible for local purchasing and logistics.  Translator for most English to Chinese and all Chinese to English documents. 


Information Desk

During race week was in charge of a staff of four providing information services for 800 athletes and nearly 2,000 race associated friends, family, staff, media and volunteers.  Some light interpretation duties.

HAINAN PROVINCIAL CYCLING ASSOCIATION 
(June 2006 - present)


Translator/Interpreter

Primarily English to Chinese, especially of newspaper and magazine articles.


Occasionally served as interpreter for non-Chinese speaking guests.

HAINAN GIANT BICYCLES 
(June 2005 - present)


Translator/Interpreter
English to Chinese translation for new products as well as Chinese to English translation for contacting suppliers, distributors and manufacturers outside of China.
Served as interpreter for non-Chinese speaking customers.

YELLOW JERSEY, Ltd.


(2007 – 2008)

Translator


English to Chinese translation for the purchase of custom bicycle parts made in China.

HAINAN PROVINCIAL HIGH LEVEL SPORTS TRAINING ACADEMY 
(September 2007 – December 2007)


Translator/Interpreter
Translating for the Tornado class racing catamaran team, specifically concerning equipment purchasing and arrangements for a coach from the US.  Spent ten days in November with the team as Coach Robbie Daniel’s interpreter both on and off the water.

CANYAA (CHINA) Ltd. 
(May 2007 - January 2008)


IT Department Manager

Organizing and overseeing English language material for a proposed China based demographically targeted advertising website.
TOUR OF HAINAN 2007 
(September 1, 2007 - November 5, 2007)
Pre-Race Services Department 

Was one of three people interacting with the teams, officials and foreign members of the press including the team invitations and booking airline tickets for over one hundred and fifty people from seventeen countries.  Wrote English text for Technical Guide and translated the 2006 Memorial Book.  Proofreading and editing of Lodging, Race Services and Technical Guides as well as all signs and notices.

(November 2007)

Secretariat Staff

Provided other translators with relevant technical jargon necessary for their jobs.  Distributed results.  Maintained information board.

(November 2007)


Interpreter for Commissaire 3

Attended pre and post race meetings with the motorcycle commissaires and the official.  Acted as secretary to the official recording violations and penalties during the race.   Maintained communication with other vehicles in the convoy for the official, and translated all Chinese radio communication.
TOUR OF QINGHAI LAKE 2007 
(July 2007)

Secretariat Staff
Translated for the daily awards ceremony as well as notices and assorted communiqués.  Helped with distribution of race results,
HAINAN ANANDA INTERNATIONAL TRAVEL SERVICE 
(December 2006-March 2007)

Translation and creation of new English language website and advertising brochure

TOUR OF HAINAN 2006 
(November 2006)

Taught technical terms to other translators.  Primarily rode in the sweeps bus or in other vehicles at the end of the convoy in case of emergency.  Interpreter in ambulance for rider from South Africa.  Accompanied a local cyclist on a Chinese language television program introducing bicycle races to Hainanese people.
EDUCATION

Hainan University Advanced Accelerated Chinese Language and Culture Immersion Program (September 2005 - January 2007).  HSK 4.
Washington College, Chestertown, Maryland - BA Humanities 2001
最近翻译客户们

奥飞游艇

贝丽丝面包房

美侨体育有限公司

米粒咖啡

海南咖啡大师食品有限公司

澳大利亚咖啡大师食品有限公司

韩江亭韩国科里

易一传媒

海南省外事侨务办公室
海南国际旅游岛营销部
海口电视台 “天堂海南”
(2009.9、2010.1)


主演

本电视节目用能说中文的外国人接受海南的旅游景点。本节目是海口电视台的为中国人看的节目之一。
2009环海南岛国际公路自行车赛

（2009.10-2009.11）


前塞塞市中心

本人校对所有的重要英语文件及赛事手册。

海龟救护拯救协会

（2009.8 – 现在）
活动经理及募捐员

本人的工作要求是帮助海南三亚新开的公益协会安排客户活动及拉赞助商。 
2009中国国际铁人三项赛

（2009. 4）


问讯处

本人比赛星期中负责4个员工提供信息服务给700名运动员和1800名比赛相关的朋友家人工作人员媒体和志愿者的。负责直接板的内容。在比赛当天与6个实习生在终点回答问题。口译职责包括终点新闻发布会。
2008环海南岛国际公路自行车赛

（2008.9-2008.11）


前塞塞市中心
本人校对所有的英语文件（包括车队和官员的要请证）。

秘书处
教其它翻译大赛方面的最重要的专业单词。发结果给车队。发结果的电子邮件给媒体和国际自行车联盟会。  确保直接板的内容。翻译公报，公告，和天气报。
山东省红十字会介入医院神经干细胞移植治疗中心
 (2008.8 - 2009.1)

本人写新的英语网站的所有的英语文件。安排Google Adwords和其它的国际服务。

2008 中国国际铁人三项赛

 （2008.2-2008.4）


行政经理
中国的首次国际级铁人三项赛的组委员工之一。负责当地的采购与物流。翻译大部分英语成汉语和所有的汉语成英语的文件。

问讯处

本人比赛星期中负责4个员工提供信息服务给800名运动员和2000名比赛相关的朋友家人工作人员媒体和志愿者的。负责直接板的内容。
海南自行车运动协会

（2006.6-现在)

翻译

把英语杂志和报纸的文章翻译到中文。偶尔当口译。

海南捷安特自行车

（2005.6-现在）

翻译

新品上市的时候本人做作为英语到中文翻译。联系国外的客人。偶尔当口译。

Yellow Jersey, Ltd.

（2007.12-现在）

翻译：

本人做作为英语到中文翻译帮助他们在中国国内买定做的自行车器材。

海南省高级体育技术学校
（2007.9-2007.12）

翻译及口译：

本人帮助海南省托纳多级帆船队从国外买器材和安排一位来自美国的教练过来。十月份有十天的时间是那位教练的个人口译（船上和地上）。

看呀（中国）有限公司

（2007.5-2008.1）

经理及网络员：

本人做作为一个广告网站的英语文件。

2007环海南岛国际公路自行车赛

（2007.9-2007.11）

前塞塞市中心

是做参队和官员的交流员工之一（包括要请证和来自17国家的150人的飞机票）。本人校对所有的英语文件，写赛事指南的英语文件，把其他文件从汉语译成英语。
（2007.11）

秘书处

教其它翻译大赛方面的最重要的专业单词。发结果给车队。确保直接板的内容。把公告和天气报翻译从汉语译成英语。
三号裁判的个人口译：

本人参加每赛站前后的裁判会。在赛中当裁判的秘书记录参与者任何的违反事。本人也管理三号裁判的中文赛事广播交流。

2007环青海湖国际公路自行车赛

（2007.7）

秘书处

报每赛站的颁奖会演讲和公告和天气翻译从汉语译成英语。帮助结果发去工作。
HAINAN ANANDA INTERNATIONAL TRAVEL SERVICE
（2006.12-2007.3）

翻译及网络员：

本人写新的英语网站的所有的英语文件。

2006环海南岛国际公路自行车赛

（2006.11）

教其它翻译大赛方面的重要专业单词。基本上坐收容车或其它车做急事口译（包括一次陪一位南非国家队的运动员上救护车）。跟别的本地车友上电视节目接受海南人和自行车赛。
学历

海南大学中国语言与文化课程 (2005.9-2007.1) 
- 中国水平考试（HSK）4级。
Washington College, Chestertown, Maryland 
- BA Humanities 2001

